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ZLATOPOLJČAN

 

Krajani lahko prijavite okvare na javni infrastrukturi direktno 
pristojnim službam po telefonu: 
 

• Nedelujoča javna razsvetljava ali semaforji – 04 237 3157 

• Poškodovani prometni znaki in cestna ogledala – 04 237 3354 

• Zamašeni cestni odtoki in poškodbe na občinskih cestah – 041 649 461 

Če ocenjujete, da se vaše količine bioloških odpadkov v tem obdobju ne zmanjšajo, imate 
možnost začasnega najema dodatnega ali večjega zabojnika za biološke odpadke. Izbirate 
lahko med 80, 120 in 240-litrskimi zabojniki. Za naročilo nam pišite na info@komunala-kranj.si 
ali nas pokličite na številko 28 11 305. 
 

Sna 

Prijavite se na brezplačno obveščanje 
 
Pravočasno in učinkovito obveščanje je še posebej pomembno v primerih, ko je oskrba s pitno 
vodo motena. Zato vas vabimo, da se prijavite na brezplačno obveščanje po e-pošti ali SMS 
sporočilih.  
Obiščite našo spletno stran www.komunala-kranj.si in izpolnite obrazec »Prijava na obvestila«. 
Vašo prijavo nam lahko sporočite tudi po e-pošti na naslov info@komunala-kranj.si ali pisno na 
naslov Komunala Kranj, d.o.o., Ulica Mirka Vadnova 1, 4000 Kranj.  
 

 
 

SRE»NO 2012
Naj bo belo in zeleno,

zdravo in veselo,
naj bo Ëisto in lepo!

100 let vodovoda (1911 - 2011)




